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 .2021  –   21פרוטוקול וועד ההנהלה מספר 
 שם האגודה: מעוז חיים )שטורמן(. 

 15.6.21תאריך הישיבה:  
 . 7מספר חברי מזכירות:  

 משתתפים: 
 . נעה הרלינג,  נדב דגן  , יהושע טל, יורם שחם,ג'נט מורורית לוריא, נציגי ציבור: א 

 לא השתתפה בדיון: סופי אביסרור 

 
 דיון והחלטות:

 השקעות + סעיף דמי קליטה  -: אישור סדר יום לאסיפה  1סעיף 
סעיף ההשקעות אושר בישיבה הקודמת למעט התקשורת )שדורש בדיקה נוספת ע"י  

צוות ירון, יוסי ויהושע(, וכן הצעת צמ"ד המתוקנת. לא דיברנו על מועד לאספה.  
 נסכם אחרי החלטות על התקשורת. 

 
 : ניר דפנא, יוסי גלבוע.ניםמוזמ  .החלפת מדי מים לבתי המגורים: 2סעיף 

 אש"ח.  280 -להחלפת כל מוני המים שלנו בהשקעה של כ ניר הציג את הצעתו 
 עלו השאלות וההצעות הבאות:  

 מתי נוכל לחייב את צרכני המים לפי התקן.  .א

 נחוץ תחשיב כדאיות.  .ב

 מה פריסת התשלומים ש"ארד" מוכנים להציע.  .ג

 מהן תקנות המים ומחיריהם?  .ד

 נחוץ לעשות סדר שלם בענף המים.  .ה

 כמה פחת מים יש לנו.  .ו

 נף המים בעלויות השונות מה היקף ע .ז

 להביא הצעה ברורה להחלטה.  .ח

 
 גלבוע   : יוסימוזמן. : מאזן ועד ההנהלה3סעיף 

 יוסי הסביר את כל המאזן.
 שים את פוטנציאל ההכנסות מהמועצה. מנראה שעקב אי רישום נכון אנחנו לא ממ

 המאזן אושר.   הוחלט:
שצריך, מה לרשום ואיך לרשום  יוסי יטפל בכל נושא הרישומים כולל הסברה לכל מי 

 ע"מ שבעתיד לא נחזור על המצב שלא ממצים את פוטנציאל הכספים מהמועצה. 
הטיפול צריך להתחיל כבר מעכשיו. כמו כן יבדוק אם ניתן להגדיל את התקציב  

 שקוצץ לנו? 
 

 .להתחיל לחייב ענפי קהילה בשכ"ד במקביל לפעולה דומה בעסקים: 4סעיף 
 לחפש נוסחה לחיוב על בסיס תשלום הארנונה.  -הוצע

 
 .סבב הנהלה ועדכונים: 5סעיף 

 מכתב אנונימי לכלל החברים בעניין מועמדות סופי.  •
 הוסכם לנסח נייר עם עמדה ברורה המגנה את תוכן הפשקוויל שפורסם. 

נדב הסביר את הסיבות להתפטרותו. נערכה   –מכתב התפטרות מנדב.   •
 שיחה קצרה. 

 התפטרות מסופי.  הובא מכתב   •

 אנחנו יוצאים לחיפוש מחודש של מנהל/ת קהילה ומרכז/ת חינוך.  •
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 - צרוף חברים להנהלה במקום אלו שהתפטרו •
בהצבעה לפני שנה וחצי כשנבחר ועד ההנהלה היו ברשימת  

צר שהביעו נכונותם  ההמתנה עוד חברים, גל שגב ויריב הול
 ך לפרסם. . צרי20.6.2021 - להנהלה. יצטרפו החל מה  להצטרף

לא נבחר/ה מנהל/ת קהילה, אם מישהו מעוניין בתיק הזה? )אשחרר   •
 ח'.  3בשמחה( אם לא אמשיך עוד 

לחפש   התבקשמה קרה עם דוחות הביקורת שקיבלנו בשנה החולפת?  •
 ולהפיץ לבדיקתנו. 

 למה הבמפרים עדיין לא שוטחו?  •
 
 


